

Generalforsamling Evans

9 fremmødte + 4 fra bestyrelsen.

1. Valg af dirigent – Gert Aagard
2. Gert anerkendte at indbydelsen var udsendt med lovlig varsel.
3. Formandens beretning
 - a) Stor fremgang i medlemstallet, heraf specielt i skoleskakken.
 - b) Der er brug for medhjælpere.
 - c) Tak til flere personer. Preben havde særlig tak til juniorlederen.
 - d) Resultater
4. a) Preben kommenterede at GP har lavt antal deltagere, laveste siden 1995. Peter svarede at vi ofte slutter sent, mange fravælger det. Gert tilføjede vi kunne evt kommunikere mere med medlemmer om hvordan vi afvikler det bedre.

b) Jørgen spurgte til hvordan ikke medlemmer bliver behandlet ift indskud til turneringer. Peter svarede at Kolding klubber kræver ekstra
Jesper foreslog at give rabat til egne medlemmer, da fx halvdelen i Efterårsturneringen var udenbys. Vi kunne prøve at tjene på en gruppe, da klubben har nulregnskab hvad det angår. Preben påpegede at det altid var meningen.

c) Jørgen spurgte til om ikke vi skulle have flere aftner til udsatte partier (tirsdage). Der var lille diskussion mellem flere angående udsættelse af parti i sidste runde, hvilket er intern tabu, da indberetning af turnering sker senest 10 dage efter.

d) Hvordan skal vi købe materialer i fremtiden, da Skaksalg lukker?
Peter beroligede at der er flere muligheder online. Kim og Preben påpegede at der vil være problem med noteringslister og resultattavler.

e) Preben påpegede at ved flere af seneste bestyrelsesmøder i Sydjysk HK kom der højst 8 klubben og Evans var udeblevet seneste 3 gange. Jørgen tilføjede at også ved DSU-delegeretmøde var Evans fraværende. Formanden har mulighed for at give fuldmagt til person for at repræsentere Evans. Peter svarede han prøvede forgæves at finde afløsere, samt at Karl Posselt var orienteret.

f) Formandens beretning blev godkendt.

5. Regnskab

Jørgen fik lov af Torben at fortælle om regnskabet.

Medlemsindbetaling er steget. Flere betaler selvom de ikke viser sig i klubben ofte.

Det er vanskeligt at få fat i sponsorer.

De primære udgifter var at Førsteholdet skulle have flere kørselspenge i år, turneringsudgifter (GP og Sommerskak generer tab) samt køb af materialer.

Regnskabet var godkendt både af revisorer og på dette møde.

Til bestyrelsen opmærksomhed, påpegede Jørgen at Skakkens Venner kun havde få år at leve i, hvis regnskabet fortsætter som det er nu. Carl sagde det var svært at opretholde balancen, da der ingen kontingent er. Evans' bestyrelse bør overveje om indlemme dem i klubbens budget. Ift hvordan det kan budgetteres, blev der givet eksempel på at flere klubber generer indskud fra kantineoverskud. Gert foreslog at man evt kunne tale med kommunen, til hvilket Peter tilføjede at de allerede var på vej. Peter sagde han vil desuden foreslå kontingent på 100kr til skakken venner til forældre.

Der blev spurgt til hvorfor der ingen kommunetilskud i år, Peter svarede at uheldigvis har kasserer glemt at ansøge, det var ikke automatisk genansøgning.

6. Indkomne forslag.

Der var lidt uenighed om der var indkomne forslag, men blev besluttet at tale om følgende: Peter ville spørge om kørselsgodtgørelse skal hæves.

Gert havde forslag om kontingentstigning til seniorer på 500kr.

Jørgen påpegede der er forskel på om man er A eller B medlem. Foreslog at det er op til bestyrelsen at bestemme,

Angående kørselsgodtgørelse, spurgte Preben og Leif til om man havde ide om hvordan det er i andre klubber. Peter svarede at det er ca det samme. Kim tilføjede at kørere burde ikke straffes monetært for længere ture.

Peter og flere i bestyrelsen syntes forslaget er fint, men stigning på 50pct er for meget.

Preben gjorde opmærksom på at bestyrelsen kan selv bestemme kørselssatsen.

Jesper syntes det er for lavt.

Frank foreslog at holdspillere betaler ekstra for at deltage, det syntes Preben ikke om da alle skal betale ens.

Jørgen og Preben foreslog at bestyrelsen arrangerer intern møde med henblik på at aftale kørselssats.

Mht kontingent efter flere forslag blev der besluttet at kontingent for seniorer stiger til 1100kr og pensionister 900kr. Juniorer er uændret.

7. Valg

Kim blev genvalgt som juniorledes.

Maxim valgt som kasserer.

Frank valgt som sekretær.

Gert valgt som suppleant til bestyrelsen.

Gert spurgte til om der var nyt ift materialeforvaltere. Peter svarede nej. Jørgen sagde han gerne hjælper til så længe han kan, men vil ikke have titlen. Preben understregede det ikke er en holdbar løsning.

8. Spilleudvalg

Jesper og Maxim synes spilleudvalg skal være mere omhyggelig med at vælge spillere og bestemme deres brætplaceringer. Der blev rejst spørgsmål om det er sportsligt bedst at vælge bedste hold i tilfælde af chancer for op/nedrykning. Der blev opfordret til spilleudvalg undersøge muligheden for at sætte styrkeliste 1-16 ift rating.

9. Eventuelt

Jesper spurgte til planer mht klubbens 90års jubilæum (19.januar 2024).

Preben bemærkede man skal passe på med at bruge store summer, da arrangementer er tilegnet bredden ellers risikerer man at tiltrække hajer udenbys, ingen glæde til medlemmer.

Der blev besluttet at nedsætte et udvalg som vil undersøge muligheder for simultan, hurtigskaktturnering etc.